
 

Kraków, dn. 26.02.2024 r.  
 

 
PROTOKÓŁ  Nr 2/2024 

 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Osób z Niepełnosprawnościami Rady Dzielnicy XIV 
Czyżyny odbytego w trybie stacjonarnym w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, 
os. Dywizjonu 303 nr 34 w Krakowie  
 
 
Przewodniczący posiedzenia komisji – Marek Ziemiański 

Protokołujący posiedzenie – Marek Ziemiański 

Godzina rozpoczęcia zebrania –17:00 

Godzina zakończenia zebrania – 18:00 

 
Porządek posiedzenia Komisji 

 
 

1.Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
4. Omówienie zakresu działania Komisji. 
5. Korespondencja. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Oświadczenia i komunikaty. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

PRZEBIEG POSIEDZENIA 

 
Ad. 1. Prowadzący stwierdził prawomocność posiedzenia komisji wg listy obecności- 
załącznik. 
Ad. 2. Komisja przyjęła jednogłośnie porządek obrad.  
Ad.3.  Komisja przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniego posiedzenia komisji.  
Ad. 4. Przewodniczący omówił plany i propozycje dotyczące działania komisji. 
Ad. 5. Przewodniczący zapoznał członków z korespondencją w sprawie sposobu 
obradowania.  
Ad. 6. Sprawy bieżące: 

⎯ Zarząd wyśle pismo do Warsztatów Terapii Zajęciowej i stowarzyszenia osób 
słabowidzących i niewidomych dotyczące analizy potrzeb oraz likwidacji 
ewentualnych barier architektonicznych i wskazania miejsc wymagających 
interwencji.  

⎯ Potrzeba realizacji przejścia w ogrodzeniu Biedronki przy ul sołtysowskiej tak 
aby mieszkańcy domu pomocy społecznej mogli bezproblemowo dokonywać 
zakupów w sklepie. Konieczność odszukania pismo do Jeronimo Martins w tej 
sprawie. 



 

Tematy zgłoszone przez Pawła Dobrowolskiego: 
⎯ Propozycja zorganizowania kursów pierwszej pomocy certyfikowanych koszt 

około 2500 zł. 
⎯ Propozycja znalezienia nowych lokalizacji dla urządzeń AED. 
⎯ Wniosek o przygotowanie materiałów promocyjnych dla krwiodawców. 
⎯ Na Święcie Czyżyn powinno znaleźć się stoisko honorowych dawców krwi i 

PCK. 
⎯ Na Święcie Czyżyn powinno też odbyć się kurs pierwszej pomocy.  
⎯ Jako jeden z celów tej kadencji jest powstanie Centrum Zdrowia Psychicznego.  
⎯ Łukasz Cieślik mówi o problemie depresji wśród dzieci i młodzieży.  

Ze względu na termin kolejnego spotkania komisja zakończyła się o godzinie 18:00 
tematy będą kontynuowane na następnym posiedzeniu. 
Ad. 7 Brak oświadczeń i komunikatów. 

Ad.8 Prowadzący zamknął posiedzenie o godz. 18:00 
 
Podpis Protokolanta     Podpis Prowadzącego komisję 
 
 
Marek Ziemiański                                                                     Marek Ziemiański                                                       
 
Załącznik: 

1. Lista Obecności  


